
     3 月 12、13 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.   本堂將於 3 月 23 日晚上 8 時以 Zoom 應用程式舉行網上粵語四旬期

避靜；3 月 30 日晚上 8 時同樣以 Zoom 舉行國語四旬期避靜，神師均

為張少麟神父，主題是「 成為希望的見證人」。詳情及如何連線視頻

請瀏覽堂區網頁。 

 

2.  成人補領堅振班將於 5 月13日開課。尚未領堅振的成年教友，請到 

堂區辦事處報名參加。 

 

3.  今年有 44 位侯洗者將於復活節領洗，請大家為他們祈禱。 

 

4.  本堂今日特別為受戰爭災害的烏克蘭收取特別奉獻。教友請利用特 

備之信封慷慨捐獻及為災民祈禱。多謝！ 

 

5. 哥倫布騎士會在二月份舉辦籌款活動共籌得 $22,350.00，為加拿大輪 

椅基金會買了 114 張輪椅送給貧窮及有需要的人仕，多謝本堂教友熱 

心慷慨支特。 

 
 
 

 
 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 
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 Announcements for Mar.13, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1. Parish online Lent Retreat conducted in Cantonese & Mandarin by 
Fr. Francis Chong will be held at 8:00pm on March 23 & 30 
respectively.  Additional information can be found in the Parish 
website. 
 
2.  Adult Confirmation Class will begin on May 13.  Please visit the 
Parish office for more information and registration.   
 
3.  There will be 44 Catechumens receiving the Sacrament of Baptism 
this Easter.  Let’s pray for their discipleship.   
 
4.  Our Parish will be collecting donations today to assist Ukraine 
which has been plunged into war after the Russian invasion.  Please use 
the special envelopes for your offerings and pray for the Ukrainian 
people and all those who suffer under the human tragedy of war.  
Thank you for your continued assistance.   
 
5.  The Knights of Columbus has collected $22,350.00 to donate 114 
wheelchairs to the Canadian Wheelchair Foundation in February. A 
heartfelt thanks to your generous donations. 
 
 
 

  
For more news & information,  
please visit the Parish website. 
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